

Aounak Applicants Checklist المستندات المطلوبة للإلتحاق في برنامج عونك

AD VISA Holders			إقامة ابوظبي		
1	People of determination: DOH Medical Board Approval* Orphans**: -Approval from DOH	☐	☐	ذوي الاحتياجات الخاصة: قرار اللجنة الطبية* في دائرة الصحة – أبوظبي الأيتام**: موافقة صادرة عن دائرة الصحة – أبوظبي	١
2	Application form & Undertaking letter (to confirm non-duality of benefits)	☐	☐	نموذج طلب معبأ وكتاب إقرار وتعهد بعدم الازدواجية	٢
3	Contact number	☐	☐	رقم الهاتف	٣
4	Valid passport copy (Member & Sponsor)	☐	☐	صورة من جواز السفر ساري المفعول (للفرد والكفيل)	٤
5	Valid visa copy (Member & Sponsor)	☐	☐	صورة من الإقامة سارية المفعول (للفرد والكفيل)	٥
6	Valid Emirates ID (Member & Sponsor)	☐	☐	هوية الإمارات سارية المفعول (للفرد والكفيل)	٦
7	Sponsor insurance with DOH Approval no . (Not required for UAE National Sponsor with passport issued from Abu Dhabi / Al Ain)	☐	☐	تأمين الكفيل مرخص من هيئة الصحة أبوظبي (غير مطلوب في حالة الكفيل المواطن حامل جواز صادر من إمارة أبوظبي)	٧
GCC Residents			أبناء دول مجلس التعاون المقيمين في إمارة أبوظبي		
1	People of determination: DOH Medical Board Approval* Orphans**: Approval from DOH	☐	☐	ذوي الاحتياجات الخاصة: قرار اللجنة الطبية* في دائرة الصحة – أبوظبي الأيتام**: م موافقة صادرة عن دائرة الصحة – أبوظبي	١
2	Application form & Undertaking letter (to confirm non-duality of benefits)	☐	☐	نموذج طلب معبأ وكتاب إقرار وتعهد بعدم الازدواجية	٢
3	Address & contact number	☐	☐	رقم الهاتف	٣
4	Court Support Declaration- above 18 (Validity 6 months) addressed to Daman	☐	☐	إقرار إعالة لمن فوق ١٨ من إحدى المحاكم في إمارة أبوظبي (صلاحيته ٦ اشهر) موجه للضمان الصحي	٤
5	Valid passport copy (Member & Sponsor)	☐	☐	صورة من جواز السفر ساري المفعول (للفرد والمعيّل)	٥
6	Valid Emirates ID (Member & Sponsor)	☐	☐	هوية الإمارات سارية المفعول (للفرد والمعيّل)	٦
7	Sponsor insurance with DOH Approval no . (Not required for UAE National Sponsor with passport issued from Abu Dhabi / Al Ain)	☐	☐	تأمين الكفيل مرخص من هيئة الصحة (لغير مواطني إمارة أبوظبي / العين)	٧
8	<u>Proof of residency</u> (Not required for UAE National Sponsor with passport issued from Abu Dhabi / Al Ain) 1. Labour card, or, 2. Study Continuity Certificate – attested by ADEC, or, 3. Tenancy contract with Tawtheeq attestation	☐	☐	<u>إثبات الإقامة و/أو العمل (لغير مواطني إمارة أبوظبي / العين):</u> ١. بطاقة عمل صادرة عن جهة حكومية أو وزارة العمل، أو ٢. شهادة الأبناء الدراسية من إحدى المدارس في إمارة أبوظبي – معتمدة من مجلس أبوظبي للتعليم، أو ٣. عقد إيجار موثق من جهات الاختصاص في الإمارة	٨

**Validity of DOH Medical Board approval is for one year only. And on every renewal the member is subject to review. For such cases, DOH Medical Board approval is required upon renewals

*صلاحية موافقة هيئة الصحة صالحه لمدة سنة فقط. و في كل سنة، يجب إعادة عرض الحالة على اللجنة الطبية في هيئة الصحة وتقديم رقم المعاملة مركز تم عند التجديد.